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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de ministers voor Wonen, Wijken
en Integratie, van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en van
Justitie over de bescherming van de
burgemeester van Zaltbommel.
(Ingezonden 26 januari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht
«Politiebewaking voor Zaltbommelse
burgemeester»?1

2
Is het waar dat de burgemeester van
Zaltbommel onder politiebewaking is
gesteld wegens bedreiging door een
groep Marokkaanse criminele
jongeren? Kunt u dit toelichten?

3
Is deze bedreiging een reactie op c.q.
een gevolg van de incidenten in en
om de Philipsschool en de brief van
de burgemeester waarin hij
aankondigt stevig op te treden tegen
deze criminele jongeren? Zo ja, wat
vindt u hiervan?

4
Kunt u toelichten hoe is opgetreden
tegen de personen die deze
bedreigingen hebben geuit? Zijn er
arrestaties gepleegd? Zo ja, hoeveel?
Worden deze personen vervolgd?
Zo nee, waarom niet?

5
Kunt u tevens toelichten hoe is
opgetreden tegen de personen die
betrokken zijn geweest bij de rellen

en vernielingen in en om de
Philipsschool? Zijn er arrestaties
gepleegd? Zo ja, hoeveel? Is er tot
vervolging overgegaan en wordt de
schade van de vernielingen verhaald
op de daders c.q. de ouders van de
daders? Zo nee, waarom niet?

6
Deelt u de mening dat bedreiging en
vernieling niet als probleemgedrag
moet worden gezien, maar dient te
worden behandeld als een misdrijf en
dat hard dient te worden opgetreden
tegen deze jongeren?

7
Zijn er ook andere inwoners,
andere ambtsdragers en/of
politieambtenaren onder
bescherming gesteld? Kunt u dit
toelichten?

8
Kunt u inzicht geven in de omvang
van het probleem met criminele c.q.
overlastgevende Marokkaanse
jongeren in Zaltbommel? Kunt u
tevens uiteenzetten hoe hiertegen
door politie en justitie wordt c.q. is
opgetreden?

9
Bent u bereid de korpsbeheerders en
het Openbaar Ministerie op te dragen
dergelijk crimineel gedrag nooit te
dulden en alle strafrechtelijke en
mogelijke vreemdelingrechtelijke
middelen aan te wenden tegen
dergelijke misdadigers?

10
Kunt u garanderen dat de capaciteit
van de politie in Zaltbommel niet
wordt teruggebracht als gevolg van
de door u aangekondigde
bezuinigingen bij de politie?

1 Brabants Dagblad, 22 januari 2010.
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